
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 17 sierpnia 2023 r.  

 
Or.0003.122.2023 
 

 

 

Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
 W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie naprawy oświetlenia  

na terenie wokół kompleksu sportowego Orlik na Osiedlu Ogrody  

i odchwaszczenia chodnika – w załączeniu przekazuję odpowiedź 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 
 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 

Anna Niedbała 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 




